
______________________________________________________Informator____________ 

__________________________________________________________Grad  Prijedor___ 

        GRAD   PRIJEDOR 
               ADMINISTRATIVNA SLUŽBA  

                     GRADA PRIJEDORA 

_________________________________________ 

                                  
   INFORMATOR 
 
Izdanje za maj  2013.godine 

 

8.maj –Zasjedala Skupština grada  

 

Odbornici Skupštine grada Prijedora  

jednoglasno su  usvojili novi grb grada, ali 

i inicijativu da se u tek usvojenom grbu 

simbol sunca zamijeni simbolom 

spomenika na Mrakovici.Gradonačelnik 

Prijedora Marko Pavić rekao je da se za tu 

buduću izmjenu mora dobiti saglasnost 

autora spomenika Dušana DŢamonje 

odnosno, s obzirom na činjenicu da je on 

pokojni, od nasljednika njegovih autorskih 

prava.U raspravi o novom grbu na sjednici 

nije učestvovao niko osim SDS- a na 

osnovu čijih amandmana je i pokrenuta 

inicijativa o ponovnoj izmjeni grba, a koju 

su potom prihvatile svi odbornički klubovi. 

 

 
 

Grb Prijedora, koji je usvojen, po obliku i 

znamenju koje sadrţi istovjetan je 

predratnom grbu grada, ali je podloga grba 

u bojama zastave Republike Srspke 

umjesto u nekadašnjoj sivoj boji.Umjesto 

dosadašnjeg znaka "četiri es", u novom 

grbu našao se simobol koji predstavlja 

sunce kao izvor ţivota i spomenik na 

Kozari koji asocira na velike ţrtve, patnje i 

stradanja, ali i velike pobjede jedne 

generacije i put u svijetlu 

budućnost.Ostatak grba jednak je 

dosadašnjem i sadrţi simbole planine 

Kozare i rijeke Sane i rascvjetalo početno 

slovo imena grada.Odbornici Skupštine 

grada Prijedor su jednoglasno usvojili i 

odluku kojom su po prvi put svoja imena 

dobile do sada neimenovane ulice.Odluka 

je na dnevnom redu ove sjednice bila u 

formi nacrta i trebalo je da uslijedi javna 

rasprava, ali je na prijedlog Kluba 

odbornika Srpske demokratske stranke  

prevedena u prijedlog kako bi se ubrzala 

procedura koja traje posljednje četiri 

godine.Umjesto javne rasprave, Komisiji 

za sprovoĎenje postupka promjene naziva 

pojedinih ulica i odreĎivanje naziva 

neimenovanim ulicama dat je rok od šest 

mjeseci da pripremi prijedloge za 

preimenovanje pojedinih ulica u naseljima 

Omarska i Kozarac, pogotovo u 

situacijama kada u više naselja u istom 

gradu postoje ulice jednakih 

naziva.Predsjednik Komisije Milenko 

Radivojac naglasio je da je ovim 

dokumentom imena dobilo 157 ulica 

mahom u novim naseljima izgraĎenim 

tokom i nakon posljednjeg rata koje nikada 

do sada nisu ni imale imena iako u njima 

ljudi ţive gotovo dvije decenije.On je 

podsjetio da u Prijedoru još od 1985. 

godine nije raĎeno gotovo ništa na 

imenovanju neimenovanih ulica, osim na 

nekoliko zasjedanja lokalne skupštine kada 

su mijenjani nazivi ulica i trgova, a potom 

im opet vraćana predratna imena. 
 

Počinje izgradnja  fabrike solarnih panela 

 

Izgradnja pogona za proizvodnju solarnih 

panela, vrijednog 3,2 miliona maraka, u 

Prijedoru bi trebalo da počne iduće 

sedmice.Ugovor o kupoprodaji zemljišta, 

na kojem će biti graĎena nova fabrika, u 

Prijedoru su  potpisali gradonačelnik 

Marko Pavić i Jovica Katić, suvlasnik 

banjalučke firme "Premium" koja je u 

ovom poslu investitor. 

 Pavić je rekao da je ovo jedan od rezultata 

dugogodišnje misije lokalne vlasti u 
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Prijedoru kojom se privlačenjem stranih i 

domaćih investicija stvara sigurna podloga 

za nova radna mjesta. 

 "Podrţavamo ovaj posao i iz razloga što je 

pred takvim poslovima budućnost i što će 

oni na ovim prostorima tek doći do 

izraţaja. Republika Srpska već ima 

zakonodavstvo u oblastima alternativnih 

izvora energije kao što su sunce, vjetar i 

biomasa, ali ga već i mijenja", naveo je 

Pavić. 

 Direktor "Premiuma" Jovica Katić rekao 

je da je sa drugim suvlasnikom, koji je 

fizičko lice iz NJemačke, realizaciju ove 

ideje započeo prije četiri godine i da je u 

Prijedoru našao na odgovarajuće uslove.  

 "Za četiri do četiri i po mjeseca trebalo bi 

da bude završena proizvodna hala, a prva 

proizvodnja da krene za osam mjeseci. U 

početku planiramo 15 do 18 zaposlenih 

radnika, a u punom proizvodnom 

kapacitetu 39. Izvozićemo 80 odsto 

proizvodnje", najavio je Katić. 

 "Premium" je od grada Prijedora kupio 

zemljište u industrijskoj zoni Celpak u 

kojoj se nalaze parcele površine od 3.000 

do 10.000 kvadratnih metara. Po 

ispunjavanju ovdašnjih kapaciteta, 

investitorima će biti na raspolaganju nova 

industrijska zona kod Janjića pumpe. 
 

8.5.-Obilježen Dan pobjede nad fašizmom 

 

Polaganjem vijenaca poginulim borcima 

NOR-a na Partizanskom groblju u 

Prijedoru  počelo je obiljeţavanje 9. maja, 

Dana pobjede nad fašizmom. 

Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

rekao je da je Prijedor uvijek bio na pravoj 

strani, borio se protiv svakog zla i za dobro 

svih ljudi, te da je taj slobodarski duh 

generacija Drugog svjetskog rata prenesen 

i na generacije Odbrambeno-otadţbinskog 

rata.  

"Cijenimo vaš doprinos razvoju cijele 

tadašnje Jugoslavije i našeg kraja i ponosni 

smo onim što ste imali najveću slobodnu 

teritoriju u vrijeme kada je NJemačka 

gazila sve pred sobom", poručio je Pavić 

učesnicima NOR-a. 

Pavić je uručio po 200 KM za pet nosilaca 

partizanske spomenice iz Prijedora od 

kojih je troje prisustvovalo svečanostima 

Dana pobjede. 

"Najveći dug nas prema vama jeste da 

nikad ne zaboravimo tekovine vaše borbe 

ni vas koji ste je na svojim plećima 

iznijeli", istakao je Pavić.  

 

 
 

Predsjednik prijedorskog SUBNOR-a 

Veljko Rodić rekao je da je Potkozarje 

izgubilo 9.932 borca čija imena su upisana 

na memorijalnom zidu na Mrakovici, a da 

je imalo ukupno 40.000 ţrtava fašizma. 

 

 
 

"Prijedor je imao oko 7.000 boraca od 

kojih je ţivote izgubilo 2.307. Prijedor je 

dao deset narodnih heroja od kojih više 

nijedan nije meĎu ţivima, a iz cijelog 

Potkozarja bilo je oko 400 nosilaca 

partizanske spomenice", dodao je Rodić. 

Predsjednik SUBNOR-a Blagoja Gajić 

podsjetio je da su Rusi sa više od 26 

miliona ţrtava pretrpjeli najveće ljudske 

gubitke u Drugom svjetskom ratu. 
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"Tu su i Engleska, Francuska i Amerika, 

ali je veliki doprinos i boraca NOB-a jer 

smo mi na ovim teritorijama zadrţavali 

oko 50 divizija okupatora koje bi, da mi 

nismo bili tu, bile iskorištene na drugim 

frontovima", kazao je Gajić. 

 

Sredstva za omladinu i NVO 

 

Grad  Prijedor će u ovoj godini sa 60.000 

KM  finansirati projekte 21 nevladine 

organizacije. Načelnik Odjeljenja za 

društvene djelatnosti LJiljana Babić  

potvrdila je   da se već petu  godinu 

sredstva za ove kategorije ne dijeli  po 

sistemu donacija.„Prije dva mjeseca 

raspisali smo javni  poziv za dostavljanje 

prijedloga projekata koji se potom biraju 

po veoma strogim kriterijumima i po 

meĎunarodnoj metodologiji.   ", rekla je 

Babićeva .Ona je dodala da je  projekte 

predloţilo i na konkursu 

učestvovala  51 nevladina organizacija od 

kojih je 49 ispunjavalo uslove konkursa, 

a  komisija je sistemom bodovanja  za 21 

nevladinu organizaciju  odobrila  projekte 

u vrijednosti od 1000 do 8.000 KM. „Riječ 

je o projektima iz oblasti zdravstva, 

obrazovanja, sporta, kulture, ekologije i 

socijalne zaštite koji će biti od koristi bilo 

široj društvenoj zajednici bilo osobama sa 

invaliditetom ili mentalno nedovoljenom 

razvijenošću bilo nacionalnim manjinama 

ili marginalizovanim grupama“, navela je 

Babićeva.Ona je dodala da će u narednom 

periodu gradska uprava finansijski 

podrţati  i 17 projekata omladinskih 

organizacija  čija je ukupna vrijednost 34 

100 KM.Riječ je  o projektima iz oblasti 

edukacije mladih , sportskih aktivnosti, 

kulture, ekologije i socijalne zaštite koji će 

biti od koristi  mladima , ali i široj 

društvenoj zajednici.„Na konkurs  gradske 

uprave prijavilo se ukupno 23 omladinskih 

organizacija i neformalnih grupa", rekla je 

Babićeva . Vrijednost projekata kreće se od 

500  do 5000 KM. 

 

Hor „ Univerze na primorskem „ iz 

Kopra pobjednik „Zlatne vile“ 

Pobjednik 13. MeĎunarodnog festivala 

horova  koji je odrţan u Prijedoru je 

Akademski pevski zbor "Univerze na 

primorskem" iz Kopra ", a nagradu publike 

dobio je  mješoviti hor SPD "Jedinstvo" iz 

Banjaluke.Predsjednik ţirija Bojan SuĎić 

rekao je da je umjetnički ţiri odluku o 

pobjedniku donio jednoglasno, i to za opšti 

muzički utisak, intonativnu stabilnost, 

ljepotu muzičke fraze, skladnost glasova i 

veoma zahtjevan program.  

 

 
 

"Svi  horovi, učesinici festivala 

su  pokazali izuzetnu ozbiljnost u 

pripremanju programa i  izuzetnim 

nastupima  naglasili da koliko energije 

 njeguju horsko pjevanje u svojim 

sredinama i sa kolikim poštovanjem su se 

odnosili prema ovom takmičenju jer im je 

nastup, u skladu s dometima, bio na 

najvišem mogućem nivou", kazao je 

SuĎić.On je istakao da je topla i znalačka 

publika bila dodatni motiv horistima da im 

nastupi budu na vrhunskom nivou.  Osim 

plakete "Zlatna vila", nagrade za vrhunske 

domete u horskom pjevanju koju prati 

novčana nagrada od 5.000 KM, te nagrade 

publike koju prati novčani iznos od 1.500 

KM, ove je godine ţiri u sastavu  

Bojan SuĎić, Jasenka Ostojić i Rade 

Radović dodijelio i svih pet posebnih 

priznanja za neke od elemenata horskog 

pjevanja.  

Posebno priznanje za najbolje izvedeno 

djelo starog majstora dobio je ovogodišnji 

laureat, za najbolju izvedbu savremenog 

djela Komorni zbor "Ipavska" iz Vipave, 

za najbolju izvedbu domaćeg djela laureat 

nagrade publike, za najbolje izvedenu 
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kompoziciju duhovnog ţanra Srpsko 

crkveno pevačko društvo iz Pančeva, a za 

inovaciju i virtuoznost u interpretaciji 

Hrvatski pjevački zbor "Ivan plemeniti 

Zajc" iz Zagreba.Osim nagraĎenih, na 

ovogodišnjoj "Zlatnoj vili" učestvovali su 

još i Crkveno pevačko društvo "Ostrog" iz 

Novih Banovaca, mješoviti hor "Stanko 

Dragojević" iz Podgorice i hor 

"Dominanta" iz Krakova.Grad Prijedor 

pokrovitelj je i ovogodišnje "Zlatne vile" 

koja je prva u nizu manifestacija kojima se 

obiljeţava 16. maj, Dan grada.  

 

Prijem za najbolje učenike 

 

Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

uručio je najboljim učenicima ovdašnjih 

osnovnih i srednjih škola zahvalnice, 

novčane nagrade od po 100 KM i komplete 

knjiga o Nikoli Tesli. 

Pavić je rekao da nema veće radosti za 

jedan grad, za jednu školu i za roditelje 

nego da imaju dobre učenike koji imaju 

perspektivu i koji će svoja znanja i umijeća 

prenositi na kolege tokom školovanja, ali i 

na kolege na svojim budućim radnim 

mjestima. 

 

 
  

"Priznanje za uspjeh u školovanju, posebno 

u ovoj školskoj godini, dale su vam vaše 

škole, a mi vam dajemo nagrade. Neka 

vam je to podstrek za dalji rad, a vi budite 

podstrek drugim Ďacima", poručio je Pavić 

u obraćanju najboljim učenicima.  

 On je naglasio da je Prijedor proevropski 

grad okrenut budućnosti i da treba mlade, 

obrazovane i školovane ljude pune znanja 

koji će biti kadrovska osnova za 

budućnost. 

 "Sve više ćemo morati njegovati znanje i 

učenje jer u posljednjih pet godina u 

Prijedoru je čak 1.400 učenika manje, a 

svake godine u ovom gradu je 500 

stanovnika manje. Zato nam znanja treba 

sve više, a treba nam i raznih 

specijalizovanih znanja da se svoga grada 

ne bismo stidjeli gdje god da odemo ili 

koga god da ovdje ugostimo", upozorio je 

Pavić. 

 

13.5. Izložba-Prijedor između dva 

svjetska rata 

 

„Prijedor izmeĎu dva svjetska rata“ naziv 

je dokumentarno-istorijske izloţbe koja je 

u okviru obiljeţavanja 16. maja, Dana 

grada Prijedora otvorena u Muzeju 

Kozare.Zamjenik gradonačelnika Prijedora 

Milenko Đaković rekao je da je Muzej 

Kozare hram lijepih sjećanja i da čuva 

eksponate izuzetno vaţne za ovaj grad i 

njegovu istoriju."U svemu ovome ima 

mnogo ljubavi prema gradu, a posebnu 

draţ daje činjenica da imamo sugraĎana 

koji sebe mogu pronaći na izloţenim 

fotografijama", kazao je Đaković 

otvarajući ovu izloţbu. Direktor Muzeja 

Kozare Milenko Radivojac rekao je da ova 

izloţba nikog neće ostaviti ravnodušnim - 

ni starije generacije koji Prjiedor izmeĎu 

dva svjetska rata čuvaju i u svom sjećanju, 

a ni srednje ni mlaĎe generacije koje će po 

prvi put vidjeti kako je grad izgledao tada i 

kako se razvijao i mijenjao."Ova izloţba je 

i potvrda da naši depoi imaju nemjerljivo 

blago koje s vremena na vrijeme treba 

pokazati javnosti", kazao je Radivojac. 

Kustos istoričar u Muzeju Kozare i autor 

izloţbe Vedrana Adamović rekla je da je 

meĎu eksponatima najstarija Proklamacija 

Odbora Narodnog Vijeća iz 1918. godine, 

a izloţena je u originalu."Tu su eksponati 

koji svjedoče o privredi, kulturi, sportu, 

umjetnosti, običajima, nošnjama, 

uniformama koji reflektuju dešavanja iz 

perioda od 1918. do 1941. godine. MeĎu 

njima je većina fotografija koju većina 
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sugraĎana nikada nije vidjela, mada ima i 

nekoliko poznatijih reprezentativnih 

fotografija", dodala je Adamović.Izloţbu 

čine uglavnom fotografije i dokumenti, te 

nekolicina trodimenzionalnih eksponata iz 

perioda od 1918. godine i stvaranja 

Kraljevine Srba, Hrvata i Slovenaca do 

osnaţivanja radničkog pokreta, 

demonstracija i ulaska prethodnice 

njemačkih motorizovanih snaga 12. aprila 

1941. godine. 

 

14.5. Održana Ulična trka „ Prijedor 

2013“ 

 

Atletičarka iz Srbije Amela Terzić i 

Kenijac DŢulijus Kiprono Langat 

pobjednici su 20. MeĎunarodnih uličnih 

trka "Prijedor 2013" koje su odrţane u 

okviru obiljeţavanja 16. maja, Dana 

grada.Terzićevoj je ovo drugi trijumf na 

prijedorskim uličnim trkama, dok je 

Kenijcu ovo prvi dolazak u grad na Sani. 

 

 
 

 
 

 

 

 

 

U konkurenciji seniorki drugo mjesto 

zauzela je prošlogodišnja pobjednica Sonja 

Stolić, a treće Biljana Cvijanović iz 

Atletskog kluba "Doboj" iz 

Doboja.Drugoplasirani senior je takoĎe 

Kenijac, Henri Kemboi, a trećeplasirani je 

Barnabaš Bene iz 

MaĎarske.Drugoplasirana seniorka Sonja 

Stolić, koja je ujedno i promoter 

ovogodišnjih, jubilarnih trka, rekla je da se 

borila koliko je mogla i da je zadovoljna 

rezultatom. 

 

 
 Organizator MeĎunarodnih uličnih trka 

„Prijedor 2013″ je Atletski klub Prijedor, 

moto je, kao i lani, "Volim Prijedor", 

generalni pokrovitelj grad Prijedor, a 

budţet trka je 50.000 KM od čega nagradni 

fond 16.000 KM. 

 

15.5. Koncert Bajage i Instruktora 

 

Na glavnom gradskom trgu  u Prijedoru 

koncert povodom Dana grada odrţao 

Momčilo Bajagić Bajaga sa Istruktorima. 

Bila je ovo prilika da  pred oko 15 000 

Prijedorčana popularni Bajaga promoviše 

svoj novi album“ Daljina, dim i prašina“, 

ali i da publiku svih generacija podsjeti i 

na neke svoje stare hitove čiji sjaj još 

uvijek ne blijedi.„U Prijedoru nismo bili 

dugo i ovaj grad se mnogo promenio, 

naravno na bolje.Drago mi je što i ovde 

nastupam pred publikom moje i starije 

generacije,ali i mladima koji jednako 

dobro poznaju naše pesme“ kazao je 

Bajaga. 
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Nakon prijema koje je povodom koncerta u 

Administrativnoj sluţbi grada priredio 

gradonačelnik Marko Pavić , Bajaga je 

istakao da se grupom“ Instruktori“ radi već 

30 godina  te da je ponosan što je osnova 

grupe još uvijek ista kao i na početku 

rada.Inače koncert Bajage i Instruktora bio 

je poklon gradonačelnika Prijedora svim 

Prijedorčanima povodom  Dana grada 

16.maja. 

 

16.5. Otvorena obnovljena česma na 

Jerezi 

 

Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić i 

predsjednik Udruţenja "Program Prijedor" 

iz Trenta Kristina Bertoti otvorili su u 

Prijedoru spomen česmu Jereza u okviru 

obiljeţavanja 16. maja, Dana grada. 

 Pavić je rekao da je ovaj kompleks mjesto 

koje spaja prošlost i budućnost i da je ona 

zajedničko djelo dvaju gradova - Prijedora 

iz Republike Srpske i Trenta iz Italije. 

"Nadam se da će dugo sluţiti našim 

graĎanima i da će svako naći svoje mjesto 

ovdje, posebno učenici s obzirom da na to 

da se nalazi u neposrednoj blizini 

srednjoškolskog centra", rekao je Pavić 

otvarajući novoizgraĎenu spomen česmu. 

Bertotijeva je rekla da je Udruţenje 

"Program Prijedor" iz Trenta htjelo ostaviti 

trajan trag s obzirom na činjenicu da je u 

Prijedoru prisutno i aktivno od 1996. 

godine u brojnim oblastima i da ţeli da 

zajedno s Prijedorom nastavi put razvoja i 

mira u budućnosti. 

  "U česmu je ugraĎena vrsta kamena 

granita iz doline Val di Đenova koja se 

nalazi u pokrajini Trentino. To je kamen 

vulkanskog porijekla, trajan i gotovo 

neuništiv, i simbol je snage naroda 

Trentina", kazala je Bertoti. 

 Idejno rješenje Spomen česme Jereza 

izradio je arhitekta SrĎan Moravac, a 

izvedbeni projekat Zavod za izgradnu rada 

Prijedor. 

 

 
  

 Stara česma na Jerezi datira iz 1938. 

godine kada je tadašnji gradonačelnik 

Prijedora Ahmed-beg Kapetanović pozvao 

majstore iz Vršca da otvore nekoliko 

arteških bunara, meĎu kojima je Jereza bila 

prvi objekat javnog vodosnabdijevanja. 

Poslije Drugog svjetskog rata svih pet 

česmi je vremenom presušilo. Početkom 

60-ih godina Jereza je priključena na 

gradski vodovod, ali je radila svega godinu 

dana prije nego što je zbog neplaćenih 

računa za potrošnju isključena. I danas 

postoje tragovi stare česme, a najviše je 

oštećena u zemljotresu 1969. godine, koji 

je, pored Banjaluke, zahvatio i područje 

Prijedora. 

 Dio grada u kojem se nalazi česma naziva 

se meĎu stanovnicima Prijedora Jereza, a 

samo neznatno malom broju Prijedorčana 

poznato je da je to raskršće Svetosavske i 

Ulice Nikole Pašića. 

 

Prijemi povodom Dana grada 

 

Prijemima kod gradonačelnika Marka 

Pavića za delegacije iz Boveca i Novog 

Mesta /Slovenija/, Pančeva i Kikinde 

/Srbija/,Trenta /Italija/ počanosg graĎanina 

grada Prijedora Mladena Stojanovića, te 

generalne konzule Srbije i Slovenije 
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nastavljeno je obiljeţavanje 16. maja, Dana 

grada. 

Predstavnik Boveca Milan Jović istakao je 

da je saradnja s Prijedorom izuzetno vaţna. 

"Imamo mnogo zajedničkih projekata na 

raznim poljima. To su evropski projekti na 

obostrano zadovoljstvo, a saradnju ćemo i 

proširiti", naglasio je Jović. 

 

 
 

 Predstavnik Pančeva Ţeljko Lazić poručio 

je da će se saradnja sa Prijedorom sigurno 

proširiti. 

 "Za sada je to samo na nivou sporta i 

kulture, ali smo sigurni da uskoro kreće i 

saradnja ne polju ekonomije. Imamo šta da 

ponudimo jedni drugima", istakao je Lazić. 

 Zamjenik predsjednika opštine Kikinde 

Branislav Čolak rekao je da u ovoj opštini 

sve čine da svojim bratskim gradovima 

jačaju saradnju. 

 

 
 

 "U našoj delegaciji je i jedan privrednik 

koji će pokušati da u Prijedoru pronaĎe 

interes za ulaganje. Vrijeme je da naša 

saradnja, sa političke, preĎe i na neka 

druga polja", naglasio je Čolak. 

 

 
 

 
 

 
Sinovac narodnog heroja, počasni graĎanin 

Prijedora za 2013. godinu, Mladen 

Stojanović istakao je da mu je ovim 

priznanjem, ali i njegovim precima i 

potomcima, ukazana velika čast. 

 "Proputovao sam dosta svijeta, upoznao 

mnogo ljudi i kultura, ali ovaj kraj i ljudi 

su moja duhovna baština koja se ne moţe 

izgubiti. Korijene nikada ne moţemo da 

zaboravimo. Ko zna ko je i odakle dolazi, 

zna i kuda ide. Ovo priznanje obavezuje da 

vas mi, Stojanovići, svugdje u svijetu 

predstavljamo dostojno poštovanja", rekao 

je Stojanović. 

Generalni konzul Republike Srbije u BiH 

Vladimir Nikolić rekao je da je sa 



______________________________________________________Informator____________ 

__________________________________________________________Grad  Prijedor___ 

čelnicima Prijedora razgovarao o odnosima 

izmeĎu Srbije i Republike Srpske.  

"Mislim da će saradnja biti uspješna i da će 

Srbija biti prisutna na ovim prostorima više 

nego ranije", kazao je Nikolić.   

 Šef konzularne kancelarije Republike 

Slovenije u Banjaluci Branko Zupanc 

rekao je da je sa rukovodstvom Prijedora 

razgovarao o tradicionalno dobrim 

odnosima Slovenije sa Prijedorom. 

 Predstavnik Novog Mesta Miloš Dular 

rekao je da dosta Prijedorčana ţivi u 

Sloveniji, a da u Prijedoru uspješno djeluju 

udruţenje koje okuplja ovdašnje 

pripadnike slovenačke manjine. 

 

 
 

 
 

 "Danas smo gradonačelniku Prijedora 

uputili zvaničan poziv za sluţbenu posjetu 

Novom Mestu da bismo tom prilikom 

vidjeli kako moţemo našu saradnju u 

kulturi i sportu nadograditi i privrednom", 

naveo je Dular. 

 Predsjednik Udruţenja "Program Prijedor" 

iz Trenta Kristina Bertoti rekla je da su 

predstavnici ovog italijanskog udruţenja 

danas u gradu na Sani kako bi čestitali Dan 

grada i kako bi učestvovali u otvaranju 

gradske spomen česme na Jerezi. 

 "Od 1996. godine prisutni u smo u 

Prijedoru i naša ţelja je da nastavimo 

saradnju sa Prijedorom", kazala je Bertoti.  

 

16.5.Svečana akademija povodom Dana 

grada 

 

Najviše javno priznanje grada Prijedora, 

Plaketu za izuzetne rezultate postignute na 

području privrede u 2012. godini, po 

odluci Skupština grada Prijedora, uručeno 

je danas ovdašnjem preduzeću „Inving 

invest inţinjering". 

 

 
 

 Povelju počasnog graĎanina Prijedora, 

prema odluci lokalnog parlamenta, ove 

godine dobio je Mladen Stojanović, unuk 

prote Sime Stojanovića i sinovac narodnog 

heroja doktora Mladena Stojanovića po 

kojem je dobio ime. 

 

 
 

 Nagradom grada Prijedora odlikovano je 

Udruţenje graĎana "DON" za posebno 

vrijedne rezultate u oblasti razvoja civilnog 

društva i promocije grada Prijedora, a 

novčani iznos nagrade je 1.500 KM. 
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  Odlukama gradonačelnika Prijedora, ove 

godine zahvalnica je dodijeljena bračnom 

paru Radi i Ranku Cunjak iz Krivaje za 

humanitarni rad i Crvenom  krstu Prijedor. 

 Pohvale su dobili Srpsko pravoslavno 

crkveno pjevačko društvo „Vila“ i KUD 

„Osman DŢafić“ 

 U ime svih koji su dobili priznanja, 

zahvalio se direktor „Inving invest 

inţinjeringa" Goran Bojić, ističući odličnu 

saradnju svih sa gradskim vlastima. 

 Gradonačenik Prijedora Marko Pavić 

rekao je da godinama insistira na 

privlačenju stranih i domaćih investicija i 

da je to jedna jedina rečenica koja se u 

Prijedoru stalno ponavlja, ali da iza toga 

stoji ogroman posao i dugogodišnje 

pripreme koje su već rezultovali brojnim 

dostignutim meĎunarodnim standardima i 

sertifikatima. 

"Naš cilj je da našim graĎanima 

omogućimo bolji ţivot, a svi kojima smo 

danas dodijelili priznanja neka budu 

primjer i uzor drugima kako bi se narednih 

godina našli na ovom istom mjestu", 

zaključio je Pavić.   

 Svečanoj akademiji u pozorištu u 

Prijedoru prisustvovali su konzuli više 

zemalja, ministri u Vladi Republike 

Srpske, načelnici susjednih opština, 

delegacije bratskih gradova i drugi brojni 

gosti. 

 

Jednokratne pomoći za učenike i 

studente  

 

Načelnik Odjeljenja za društvene 

djelatnosti LJiljana Babić potvrdila je da je 

Administrativna sluţba grada  Prijedora  

dodijelila 96 jednokratnih pomoći za 

učenike i studente. 

 „Poslije  završenog konkursa za dodjelu 

stipendija ,a nakon novih zahtjeva 

studenata i učenika za pomoć u školovanju 

odlučili smo  , da prema mogućnostima 

gradskog budţeta dodijelimo i jedan broj 

jednokratnih pomoći“-kazala je Babićeva. 

 Ona je dodala da je od 353 pristiglih 

zahtjeva, na osnovnu bodovne liste 

odlučeno da se pomoć dodijeli za 96 

učenika i studenta. 

 „Broj zainteresovanih za ovaj vid pomoći 

u školovanju je zaista bio veliki i na ţalost 

, nismo bili u mogućnosti svima da 

pomognemo“-rekla je Babićeva. 

 Ona je potvrdila da je dodjela izvršena na 

osnovu bodovanja po kriterijumima da je 

prihod po članu domaćinstva manji od 150 

KM, da je u pitanju dijete samohranog 

roditelja, da je korisnik socijalne pomoći, 

da u porodici postoji veći broj učenika ili 

studenata i kada je u pitanju teţa bolest u 

porodici. 

 Babićeva je dodala da jednokratna pomoć 

za studente iznosi 300 KM, a za učenike 

150 KM, te da grad Prijedor već  stipendira 

ukupno 229 učenika i studenata. 

 

18.5. Počelo Kulturno ljeto 2013 

 

Obiljeţavanjem Svjetskog dana muzeja u 

Prijedoru je danas počelo Kulturno ljeto 

"Prijedor 2013" koju petu godinu zaredom 

organizuje grad, a koja će ove godine 

trajati do 31. avgusta. 

 Svjetski dan muzeja, koji se obiljeţava od 

1977. godine, nastupima na malom 

gradskom trgu uveličale su članice KUD 

"Kozara" Prijedor ojkačom i predenjem 

vune, a mališani iz ovdašnjeg Dječijeg 

vrtića "Radost" predstavili su se igrom i 

pjesmom. 
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